

Date: 01 July 2024

التاريخ: 01 يوليو 2024م

Appointment of Internal Audit Manager

تعيين مدير دائرة التدقيق الداخلي

Further to our disclosure issued on 11th of December 2023, about the resignation of the Internal Audit Manager, we are pleased to announce the appointment of **Mr. Mundher Mohamed Issa Al Zadjali** as **Internal Audit Manager** effective from Monday, 01st of July 2024.

إلحاقاً للإفصاح الصادر بتاريخ 11 ديسمبر 2023 م عن إستقالة مدير دائرة التدقيق الداخلي، فيسرننا أن نعلن عن **تعيين الفاضل / منذر بن محمد بن عيسى الزدجالي** مديراً **لدائرة التدقيق الداخلي** للشركة اعتباراً من يوم الاثنين الموافق 01 يوليو 2024 م.

Mr. Mundher Al Zadjali holds a professional/certified certificate in the field of internal auditing from accredited and recognised institutions, in addition, he has nearly eighteen years of practical experience in auditing.

الفاضل / **مندر الزدجالي** حاصل على شهادات مهنية في مجال التدقيق الداخلي من مؤسسات معتمدة ومعترف بها، ويتمتع بخبرة عملية تزيد تقارب الثمانية عشر عاماً في مجال التدقيق.

We wish **Mr. Mundher Al Zadjali** all the best in his endeavors with the Company.

نتمنى للفاضل / **مندر الزدجالي** كل التوفيق والنجاح في مسيرته مع الشركة.

With regards,

مع خالص الشكر والتقدير،،،

المهندس / حمد بن سالم المغدري
الرئيس التنفيذي

Eng. Hamed Salim Al Maghdri
Chief Executive Officer

